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Στη συνεδρίαση συμμετείχαν και ψήφισαν εκτός από τον Πρόεδρο, μέσω αποστολής ηλεκτρονικού 

μηνύματος ή αποστολής sms (στο κινητό του Προέδρου) οι κάτωθι: 

 
 ΦΟΡΕΙΣ ΦΟΡΕΑΣ ΣΥΜΜΕΤΕΧΩΝ/ΣΥΜΜΕΤΕΧΟΥΣΑ 

1 ΒΑΣΙΛΙΚΗ – ΕΛΕΝΗ ΦΙΛΗ (Τακτικό) 

 

ΕΔΟΚ ΑΓΙΑΣ ΒΑΡΒΑΡΑΣ 

 
ΝΑΙ 

2 ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗ ΚΩΣΤΟΥΛΑ (Τακτικό) 

 

ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΓΟΝΕΩΝ & ΚΗΔΕΜΟΝΩΝ 5
ου

  

ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΧΟΛΕΙΟΥ ΑΓΙΑΣ ΒΑΡΒΑΡΑΣ 
ΝΑΙ 

3 
ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ ΟΡΘΟΔΟΞΟΥ (Τακτικό) 

 

ΘΕΑΤΡΙΚΟ ΕΡΓΑΣΤΗΡΙ ΔΗΜΟΥ ΑΓΙΑΣ 

ΒΑΡΒΑΡΑΣ 

 

ΝΑΙ 

4 
ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΚΡΑΝΗΣ (Τακτικό) 

 

ΟΔΥΣΣΕΑΣ 

 ΑΓΙΑΣ ΒΑΡΒΑΡΑΣ 

 

ΝΑΙ 

5 ΚΑΛΛΙΟΠΗ ΓΙΑΚΟΥΜΑΤΟΥ  (Τακτικό) 

 

ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΓΟΝΕΩΝ & ΚΗΔΕΜΟΝΩΝ 2
ου

 

ΓΥΜΝΑΣΙΟΥ ΑΓΙΑΣ ΒΑΡΒΑΡΑΣ 

 

ΝΑΙ 

6 ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΥ (Τακτικό) 

 

ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΓΟΝΕΩΝ & ΚΗΔΕΜΟΝΩΝ 1
ου

 

ΛΥΚΕΙΟΥ  ΑΓΙΑΣ ΒΑΡΒΑΡΑΣ 
ΝΑΙ 

7 ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ ΚΑΡΑΤΖΑΣ (Τακτικό) 

 
Α.Π.Ε. ΑΓΙΑ ΕΛΕΟΥΣΑ ΝΑΙ 

8 ΕΜΜΑΟΥΗΛ ΧΟΡΤΑΡΙΑΣ (Τακτικό) 

 

Α.Σ. ΤΑΕΚΒΟΝΤΟ ΑΓΙΑΣ ΒΑΡΒΑΡΑΣ 

 
ΝΑΙ 

9 
ΙΩΑΝΝΗΣ ΠΑΠΑΘΑΝΑΣΑΚΗΣ (Τακτικό) 

 

ΕΝΩΣΗ ΚΡΗΤΩΝ ΑΓΙΑΣ ΒΑΡΒΑΡΑΣ “Η 

ΜΕΓΑΛΟΝΗΣΟΣ” 

 

ΔΕΝ ΣΥΜΜΕΤΕΙΧΕ 

10 ΧΑΡΑΛΑΜΠΟΣ ΛΑΖΑΡΙΔΗΣ (Τακτικό) 

 

ΠΑΝΕΛΛΗΝΙΑ ΕΝΩΣΗ ΠΟΝΤΙΩΝ 

ΕΠΙΣΤΗΜΟΝΩΝ ΑΠΟ ΠΡΩΗΝ ΕΣΣΔ 
ΝΑΙ 

11 ΡΟΥΛΑ ΚΑΜΜΕΝΟΥ – ΦΑΙΤΑΚΗ 

(Τακτικό) 

ΕΝΩΣΗ ΣΥΛΛΟΓΩΝ ΓΟΝΕΩΝ & 

ΚΗΔΕΜΟΝΩΝ 
ΝΑΙ 

12 ΤΣΙΜΟΓΙΑΝΝΗΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ (Τακτικό) 

 

ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΗΠΕΙΡΩΤΩΝ ΑΓΙΑΣ 

ΒΑΡΒΑΡΑΣ «ΑΠΕΙΡΩΤΑΝ» 
ΝΑΙ 

13 ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ ΓΕΡΓΗΣ (Τακτικό) 

 

ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΓΟΝΕΩΝ & ΚΗΔΕΜΟΝΩΝ 1
ου

  

ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΧΟΛΕΙΟΥ ΑΓΙΑΣ ΒΑΡΒΑΡΑΣ 
ΔΕΝ ΣΥΜΜΕΤΕΙΧΕ 

14 
ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΓΕΡΟΓΙΑΝΝΗΣ (Τακτικό) 

ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΓΟΝΕΩΝ & ΚΗΔΕΜΟΝΩΝ 8
ου

 

ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΧΟΛΕΙΟΥ ΑΓΙΑΣ ΒΑΡΒΑΡΑΣ 

 

ΔΕΝ ΣΥΜΜΕΤΕΙΧΕ 

15 ΣΤΕΛΛΑ ΖΟΥΓΑΝΕΛΗ (Τακτικό) 

 

ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΣΙΔΕΡΕΝΙΑ 

ΟΜΑΔΑ 
ΝΑΙ 

16 ΙΩΑΝΝΗΣ ΛΕΒΕΝΤΙΔΗΣ (Τακτικό) 

 

ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ & ΠΟΛΙΤΙΣΤΙΚΟΣ 

ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΠΟΝΤΙΩΝ ΑΓΙΑΣ 

ΒΑΡΒΑΡΑΣ 

 

ΝΑΙ 

17 ΚΥΡΙΑΚΗ ΛΕΝΑ (Τακτικό) 

 

ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΓΟΝΕΩΝ & ΚΗΔΕΜΟΝΩΝ 2
ου

 

ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΧΟΛΕΙΟΥ ΑΓΙΑΣ ΒΑΡΒΑΡΑΣ 

 

ΔΕΝ ΣΥΜΜΕΤΕΙΧΕ 

18 ΑΘΗΝΑ ΣΙΔΕΡΑ (Τακτικό) 

 

ΦΙΛΟΖΩΙΚΟ ΣΩΜΑΤΕΙΟ “Η ΑΓΙΑ 

ΒΑΡΒΑΡΑ” 
ΔΕΝ ΣΥΜΜΕΤΕΙΧΕ 

 ΔΗΜΟΤΕΣ ΔΗΜΟΤΗΣ  
 Τακτικά μέλη   

1 ΙΩΑΝΝΗΣ ΛΑΤΣΗΣ (Τακτικό) 

 

ΔΗΜΟΤΗΣ ΝΑΙ 

2 ΣΠΥΡΙΔΩΝ  ΜΠΑΡΑΣ (Τακτικό) 

 

ΔΗΜΟΤΗΣ ΝΑΙ 

3 ΑΡΓΥΡΩ ΧΑΤΖΗΠΑΝΑΓΙΩΤΟΥ (Τακτικό) 

 

ΔΗΜΟΤΗΣ ΔΕΝ ΣΥΜΜΕΤΕΙΧΕ 

4 ΕΥΘΥΜΙΟΣ ΑΜΟΙΡΙΔΗΣ (Τακτικό) ΔΗΜΟΤΗΣ ΝΑΙ 
5 ΜΑΡΙΑ ΛΥΒΙΑΚΗ (Τακτικό) 

 

ΔΗΜΟΤΗΣ  ΔΕΝ ΣΥΜΜΕΤΕΙΧΕ 

6 ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΚΑΛΑΝΤΖΗΣ (Τακτικό) 

 

ΔΗΜΟΤΗΣ ΔΕΝ ΣΥΜΜΕΤΕΙΧΕ 
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Υπάρχουσας απαρτίας με συμμετέχοντα εκτός από τον Πρόεδρο, δεκατρία (13) μέλη 

(εκπρόσωποι φορέων) με δικαίωμα ψήφου, από τα δεκαοκτώ (18) και αφού τηρήθηκαν οι 

νόμιμες διαδικασίες για τη σύγκληση δια περιφοράς συνεδρίαση της επιτροπής, αρχίζει η 3
η
 

συνεδρίαση της Δημοτικής Επιτροπής Διαβούλευσης για το  έτος 2020. 

 

Για τα πρακτικά της επιτροπής ορίζεται η υπάλληλος Ζαχαρία Βιργινία. 

 

Στη συνεδρίαση συμμετέχουν προκειμένου να δώσουν διευκρινίσεις όπου απαιτηθεί : 

 

1) ο  Δήμαρχος κ. Λάμπρος Μίχος 

2) ο  Γενικός Γραμματέας του Δήμου κ. Ραγκούσης Ευστάθιος . 

 

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ 

Πριν την έναρξη της ψηφοφορίας σας ενημερώνω ότι στις 17/12/2020, λάβαμε τις παρακάτω 

παρατηρήσεις του Συλλόγου Γονέων και Κηδεμόνων του 1
ου

 Δημοτικού Σχολείου Αγίας 

Βαρβάρας, οι οποίες έχουν ως εξής: 

 

Σαν σύλλογος του 1ου Δημοτικού θα θέλαμε να μας ενημερώσετε: 

 Α) στο τμήμα του σχεδίου προσχολική αγωγή και εκπαίδευση παράγραφος 9 -ΠΡΟΜΗΘΕΙΑ ΚΑΙ 

ΤΟΠΟΘΕΤΗΣΗ ΜΕΣΩΝ ΠΥΡΟΠΡΟΣΤΑΣΙΑΣ ΣΤΙΣ ΣΧΟΛΙΚΕΣ ΜΟΝΑΔΕΣ - αν το έργο αφορά μόνο 

φορητά μέσα ή εγκατάσταση ενεργητικης πυροπροστασιας (σύστημα πυρανίχνευσης,φόρτο 

εξοπλισμό,μόνιμο υδροδοτικο πυροσβεστικό δίκτυο,αυτόματο δίκτυο κατάσβεσης όπου 

απαιτείται σύμφωνα με την νομοθεσία) καθώς και έλεγχος της παθητικής πυροπροστασίας των 

σχολικών μονάδων (φορά ανοίγματος εσωτερικών και εξωτερικών θυρών, υλικό θυρών , 

αριθμός εξόδων διαφυγής ανάλογος με τον αριθμό μαθητών κλπ) καθως και παρεμβάσεις 

διόρθωσης όπου απαιτείται σύμφωνα με την κείμενη νομοθεσία. Τέλος θα θέλαμε να 

γνωρίζουμε αν μετά την ολοκλήρωση του έργου πυροπροστασιας οι παρεμβάσεις θα οδηγήσουν 

σε πιστοποιητικό από την Πυροσβεστική Υπηρεσία .Σε περίπτωση που τα παραπάνω δεν έχουν 

προβλεφθεί ,οι παρατηρήσεις μας αποτελούν πρόταση .  

Β) Στο τεχνικό έργο με λύπη μας διαπιστώσαμε παρά τα χρόνια αιτηματα μας ότι δεν 

αναφέρεται κάπου η ανακατασκευή του γηπέδου μπάσκετ (πάνω προαύλιο) και βόλεϊ (κάτω 

προαύλιο). Θα θέλαμε να αναγράφει στο σχέδιο που είναι για διαβούλευση στον 

προϋπολογισμό κ να μας ενημερώσετε αν έχει προβλεφθεί κάτι τέτοιο για το 2021.Ειμαστε το 
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μοναδικό σχολείο εδώ και χρόνια που δεν έχουμε γήπεδο και η συντήρηση του πρώην γηπέδου 

μπάσκετ έχει να γίνει πάνω από 20 χρόνια κάτι που καθιστά το προαύλιο μη ασφαλές για 

οποιαδήποτε χρήση.  

Γ) Στο σχέδιο προτείνουμε να αναγράφει η παροχή από τον Δήμο ηλεκτρονικού εξοπλισμού σε 

όλους τους μαθητές της Αγίας Βαρβάρας για τις ανάγκες της τηλεκπαίδευσης καθώς τα στοιχεία 

του συλλόγου εκπαιδευτικών πρωτοβάθμιας εκπαίδευσης ΣΕΠΕ Κορυδαλλού - Αγίας Βαρβάρας 

αναφέρουν ότι το 30% είναι εκτός τηλεκπαίδευσης ,το 50% των μαθητών παρακολουθεί από 

κινητά τηλέφωνα ,επίσης αρκετοί μαθητές επιλέγουν διδακτικά αντικείμενα εξαιτίας της 

έλλειψης εξοπλισμού (πχ 2 αδέλφια μοιράζονται ένα μέσο και επιλέγουν ποια μαθήματα θα 

παρακολουθήσουν) και τέλος υπάρχουν παιδιά που πάνε σε συμμαθητές να παρακολουθήσουν. 

Η πρόταση μας κρίνεται αναγκαία διότι δεν γνωρίζουμε πότε και κάτω από ποιες προϋποθέσεις 

θα ανοίξουν τα σχολεία. Μπορεί το υπουργείο να ανακοινώνει πως θα μοιράσει εξοπλισμό αλλά 

αυτό δεν μπορεί να γίνει με εισοδηματικά κριτήρια καθώς πάλι μεγάλος αριθμός μαθητών θα 

παραμένει εκτός ειδικά σε περιοχές όπως η δική μας. Προς αυτή την κατεύθυνση έχουν 

προχωρήσει και άλλοι δήμοι της χώρας αναγνωρίζοντας τις έκτακτες ανάγκες που έχουν 

προκύψει. 

 

Στο Σύλλογο, δόθηκε στις 18/12/2020, πριν την έναρξη της συνεδρίασης, η εξής απάντηση: 

 

Σε απάντηση του από 17/12/2020 e-mail σας, σχετικά με τη συζήτηση του θέματος της σημερινής 

Δημοτικής Επιτροπής Διαβούλευσης, σας ενημερώνω για τα εξής: 

1) Μετά από συνεννόηση με τη Διευθύντρια Τεχνικών Υπηρεσιών & Περιβάλλοντος του Δήμου μας 

κα Σέργη, για το θέμα που θέτετε για τη σωστή λειτουργία των μέσων πυροπροστασίας στις 

σχολικές μονάδες, θα εφαρμοστούν ο προβλεπόμενες από το νόμο διατάξεις ώστε να αποκτηθεί 

το σχετικό πιστοποιητικό από την αρμόδια υπηρεσία. 

2) Οι αθλητικές εγκαταστάσεις που αναφέρετε, είναι υπό ένταξη στο πρόγραμμα «ΑΝΤΩΝΗΣ 

ΤΡΙΤΣΗΣ» 

3) Το θέμα της παροχής ηλεκτρονικού εξοπλισμού στους μαθητές των σχολείων της πόλης το έχει 

αναλάβει ήδη η Διεύθυνση Κοινωνικής Πολιτικής. 
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Επίσης, σήμερα 18/12/2020, λάβαμε μέσω του μέλους μας κ. Ιωάννη Παπαθανασάκη, την 

παρακάτω επιστολή της Ένωσης Κρητών Αγίας Βαρβάρας την οποία υπογράφει για το Δ.Σ., ο 

Πρόεδρος κ. Παντελής Πρεντάκης: 

 

Η Ένωση Κρητών Αγίας Βαρβάρας "Η Μεγαλόνησος" δια της παρούσης επιστολής (του Προέδρου 

κ. Πρεντάκη) σας θέτει υπόψιν ότι αποσύρει τους εκπροσώπους της από τις επιτροπές των 

δημοτικών οργάνων, στα οποία είχε ζητηθεί η συμμετοχή μας (επιτροπή διαβούλευσης, ΣΒΑΚ 

κλπ). Οδηγηθήκαμε στην απόφαση μας αυτή, για τους εξής λόγους : 

 

1) Στην τελευταία συνεδρίαση της επιτροπής διαβούλευσης για το κανονισμό 

πανηγύρεων, αγνοήθηκε  το υπόμνημα που καταθέσαμε για την διατήρηση της 

δυνατότητας που είχαμε να προσφέρουμε στα μέλη και τους φίλους μας, προϊόντα της 

ιδιαίτερης πατρίδας μας που προετοίμαζαν οι εθελοντές μας, έναντι μικρής οικονομικής 

ενίσχυσης και τελικώς ψηφίστηκε ο "απαγχονισμός" της Ένωσης με την περαιτέρω 

περικοπή και αυτών των ελαχίστων εσόδων μας. 

2) Αντιμετωπίζουμε απαξιωτική συμπεριφορά, σχεδόν ένα χρόνο τώρα, για το θέμα της 

ορθής τοποθέτησης της προτομής του Ελ.Βενιζέλου, όπως και όλων των δίκαιων 

αιτημάτων μας, αναμένοντας επί μακρόν μια προαναγγελθείσα συνάντηση ανταλλαγής 

επιχειρήματων που ποτέ δεν εγινε.  

3) Δεν λάβαμε καν μια αρνητική απάντηση στο αίτημα μας για την αναστολή καταβολής 

των δημοτικών τελών, έστω και αυτή την δύσκολη περίοδο της πανδημίας, που ο 

Σύλλογος μας παραμένει επί ένα χρόνο κλειστός, συντασσόμενος στην γενική 

προσπάθεια αντιμετώπισης της πανδημίας.  

4) Αντιμετωπίζουμε την πλήρη αδιαφορία του Δήμου, σε κάθε δράση μας, σε κάθε 

προσπάθεια μας, ακόμα και σε αυτή την δύσκολη περίοδο που όλοι μας έχουμε την 

ανάγκη όλων, κανείς δεν ασχολήθηκε στο ελάχιστο για την βοήθεια του συλλόγου μας.  

5) Η οικονομική, και όχι μόνο, στήριξη προς το σωματείο μας είναι ανύπαρκτη, σε 

αντίθεση με άλλους Δήμους και σωματεία στην υπόλοιπη Ελλάδα. 

6) Λαμβάνουμε τελικώς, πρόσκληση στην επιτροπή διαβούλευσης της 18ης Δεκεμβρίου 

με θέμα τον προϋπολογισμό και ζητείται η τοποθέτησή μας, χωρίς να έχουμε καν λάβει 

τα στοιχεία του προϋπολογισμού! Τι ακριβώς θέλετε να κάνουμε σε μια τέτοια 

διαβούλευση; Να μιλήσουμε για τα χρήματα που "δεν" δίνει ο Δήμος στα σωματεία και 

τους συλλόγους;  



 

7 

 

Για όλους αυτούς τους λόγους, προχωράμε στην παραπάνω απόφαση μας μέχρι την έμπρακτη 

αναγνώριση της ιστορίας της Ένωσης μας και τον σεβασμό του αγώνα των Κρητών της πόλης μας 

63 ολόκληρα χρόνια! 

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Όσον αφορά στην απάντηση μου, προς το παραπάνω έγγραφο της Ένωσης Κρητών 

σας ενημερώνω ότι έχει ως εξής: 

 

«Κατά τη σημερινή διαδικασία της Δημοτικής επιτροπής διαβούλευσης, έλαβα email σας με το 

οποίο με ενημερώνετε για την απόσυρσή σας από όλες τις επιτροπές του Δήμου καθώς και από 

αυτή της Επιτροπής Διαβούλευσης. Είναι μια σοβαρή απόφαση η οποία θα έπρεπε να 

συνοδεύεται και με την απόφαση του διοικητικού σας συμβουλίου αν όχι της Γενικής 

Συνέλευσης. Κάνετε  αναφορά για διάφορα θέματα στα οποία υποστηρίζετε ότι δεν έχετε την 

κατάλληλη συνεργασία με τη διοίκηση του Δήμου. Πιστεύω  ότι σε κάθε νόμιμο αίτημά σας η 

δημοτική αρχή έχει ανταποκριθεί και θα συνεχίσει να ανταποκρίνεται. Η σημερινή σας θέση 

καθώς και η μη συμμετοχή σας στις δράσεις του Δήμου μας το τελευταίο καιρό  είναι αυτή που 

μπορεί να προσβάλλει την ιστορία της Ένωσης Κρητών και όχι τη στάση του δήμου.» 

 

1
ο
 ΘΕΜΑ:  «Σχέδιο Προϋπολογισμού δήμου Αγίας Βαρβάρας, οικονομικού έτους 2021»  

Αριθμός απόφασης: 4 

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 76 του Ν.3852/2010, όπως τροποποιήθηκε με 

το άρθρο 78, του Ν.4555/2018, η  Δημοτική Επιτροπή Διαβούλευσης διατυπώνει απλή γνώμη 

επί του προσχεδίου του προϋπολογισμού, σύμφωνα με την παρ. 5 του άρθρου 77 του 

Ν.4172/2013 (ΦΕΚ 167/τα/2013). 

Σας θέτω υπόψη το σχέδιο Προϋπολογισμού του Δήμου οικονομικού έτους 2021 

(Προγραμματισμό Δράσεων – Προϋπολογισμός 2021) και την απόφαση του Δ.Σ. με θέμα : 

«Έγκριση Τεχνικού Προγράμματος Έργων Δήμου Αγίας Βαρβάρας, οικονομικού έτους 2021) και 

σας καλώ να συζητήσουμε σχετικά. 

Η γνώμη των μελών της επιτροπής επί του Προϋπολογισμού, θα καταγραφεί σε πρακτικό και η 

απόφαση θα προωθηθεί : 

- στην Εκτελεστική Επιτροπή η οποία συγκεντρώνει και αξιολογεί όλες τις προτάσεις στο 

πλαίσιο της προετοιμασίας για την κατάρτιση του προϋπολογισμού και εισηγείται το 

προσχέδιο του προϋπολογισμού προς την οικονομική επιτροπή (άρθρο 63, Ν.3852/2010) 

-  στο Δημοτικό Συμβούλιο το οποίο είναι αρμόδιο για την ψήφισή του (άρθρο 65 του 

ν.3852/2010) 
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ:   

Οι ψήφοι των μελών καταγράφονται στον παρακάτω πίνακα και έχουν ως εξής: 

 ΦΟΡΕΙΣ ΦΟΡΕΑΣ                        ΨΗΦΟΣ 

1 ΒΑΣΙΛΙΚΗ – ΕΛΕΝΗ ΦΙΛΗ (Τακτικό) 

 

ΕΔΟΚ ΑΓΙΑΣ ΒΑΡΒΑΡΑΣ 

 
ΥΠΕΡ 

2 ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗ ΚΩΣΤΟΥΛΑ (Τακτικό) 

 

ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΓΟΝΕΩΝ & ΚΗΔΕΜΟΝΩΝ 5
ου

  

ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΧΟΛΕΙΟΥ ΑΓΙΑΣ ΒΑΡΒΑΡΑΣ 
ΥΠΕΡ 

3 
ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ ΟΡΘΟΔΟΞΟΥ (Τακτικό) 

 

ΘΕΑΤΡΙΚΟ ΕΡΓΑΣΤΗΡΙ ΔΗΜΟΥ ΑΓΙΑΣ 

ΒΑΡΒΑΡΑΣ 

 

ΥΠΕΡ 

4 
ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΚΡΑΝΗΣ (Τακτικό) 

 

ΟΔΥΣΣΕΑΣ 

 ΑΓΙΑΣ ΒΑΡΒΑΡΑΣ 

 

ΥΠΕΡ 

5 ΚΑΛΛΙΟΠΗ ΓΙΑΚΟΥΜΑΤΟΥ  (Τακτικό) 

 

ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΓΟΝΕΩΝ & ΚΗΔΕΜΟΝΩΝ 2
ου

 

ΓΥΜΝΑΣΙΟΥ ΑΓΙΑΣ ΒΑΡΒΑΡΑΣ 

 

ΥΠΕΡ 

6 ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΥ (Τακτικό) 

 

ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΓΟΝΕΩΝ & ΚΗΔΕΜΟΝΩΝ 1
ου

 

ΛΥΚΕΙΟΥ  ΑΓΙΑΣ ΒΑΡΒΑΡΑΣ 
ΥΠΕΡ 

7 ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ ΚΑΡΑΤΖΑΣ (Τακτικό) 

 
Α.Π.Ε. ΑΓΙΑ ΕΛΕΟΥΣΑ ΥΠΕΡ 

8 ΕΜΜΑΟΥΗΛ ΧΟΡΤΑΡΙΑΣ (Τακτικό) 

 

Α.Σ. ΤΑΕΚΒΟΝΤΟ ΑΓΙΑΣ ΒΑΡΒΑΡΑΣ 

 
ΥΠΕΡ 

9 ΧΑΡΑΛΑΜΠΟΣ ΛΑΖΑΡΙΔΗΣ (Τακτικό) 

 

ΠΑΝΕΛΛΗΝΙΑ ΕΝΩΣΗ ΠΟΝΤΙΩΝ 

ΕΠΙΣΤΗΜΟΝΩΝ ΑΠΟ ΠΡΩΗΝ ΕΣΣΔ 
ΥΠΕΡ 

10 ΡΟΥΛΑ ΚΑΜΜΕΝΟΥ – ΦΑΙΤΑΚΗ 

(Τακτικό) 

ΕΝΩΣΗ ΣΥΛΛΟΓΩΝ ΓΟΝΕΩΝ & 

ΚΗΔΕΜΟΝΩΝ 
ΥΠΕΡ 

11 ΤΣΙΜΟΓΙΑΝΝΗΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ (Τακτικό) 

 

ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΗΠΕΙΡΩΤΩΝ ΑΓΙΑΣ ΒΑΡΒΑΡΑΣ 

«ΑΠΕΙΡΩΤΑΝ» 
ΥΠΕΡ 

12 ΣΤΕΛΛΑ ΖΟΥΓΑΝΕΛΗ (Τακτικό) 

 

ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΣΙΔΕΡΕΝΙΑ ΟΜΑΔΑ 

 
ΥΠΕΡ 

13 ΙΩΑΝΝΗΣ ΛΕΒΕΝΤΙΔΗΣ (Τακτικό) 

 

ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ & ΠΟΛΙΤΙΣΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ 

ΠΟΝΤΙΩΝ ΑΓΙΑΣ ΒΑΡΒΑΡΑΣ 

 

ΥΠΕΡ 

 ΔΗΜΟΤΕΣ ΔΗΜΟΤΗΣ  
 Τακτικά μέλη   

1 ΙΩΑΝΝΗΣ ΛΑΤΣΗΣ (Τακτικό) 

 

ΔΗΜΟΤΗΣ ΥΠΕΡ 

2 ΣΠΥΡΙΔΩΝ  ΜΠΑΡΑΣ (Τακτικό) 

 

ΔΗΜΟΤΗΣ ΥΠΕΡ 

4 ΕΥΘΥΜΙΟΣ ΑΜΟΙΡΙΔΗΣ (Τακτικό) ΔΗΜΟΤΗΣ ΥΠΕΡ 

 

Όπως προκύπτει από τα μηνύματα που εστάλησαν από τα μέλη για την ψηφοφορία, το 

Προϋπολογισμού δήμου Αγίας Βαρβάρας, οικονομικού έτους 2021, εγκρίνεται ομόφωνα. 

 

Όλες οι παρατηρήσεις, όπως καταγράφηκαν θα αναρτηθούν στην ιστοσελίδα του δήμου και θα 

κοινοποιηθούν στο Δημοτικό Συμβούλιο. 

Η ώρα είναι 1μμ. Η συνεδρίαση της επιτροπής ολοκληρώθηκε και λύεται. 

 

 

 Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ        Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ 

 

                ΖΑΧΑΡΙΑ ΒΙΡΓΙΝΙΑ                                                                              ΒΟΣΣΟΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ 

 


